
ZÁPIS z Valné hromady CZQHA 

konané dne 9. prosince 2021 od 18.00 hod. 

v klubovně areálu JR Ranch, v Libomyšli u Berouna 

1. Zahájení Valné hromady CZQHA  

Valnou hromadu (dále jen VH) zahájila v 18.15 hod. prezidentka asociace Ing., Bc. Lucie Ledecká, která přivítala jménem celého prezídia přítomné členy 

asociace.  

K jednání se na VH dostavilo 21 právoplatných členů CZQHA, z čehož deset členů bylo zastoupeno na základě řádně udělené plné moci. Zasedání VH zahájila 

Lucie Ledecká konstatováním, že VH je dle čl. XI. odstavce 1 Stanov usnášeníschopná.  

Hlasováním přítomných členů byly ustanoveny orgány VH takto: předsedající schůze Lucie Ledecká, zapisovatel Martina Malinová, sčitatel hlasů Jiří Steinbach, 

ověřovatelé zápisu Petr Čtrnáctý a Ivo Eisenhamer. 

2. Schválení programu 

Následně vyzvala Lucie Ledecká přítomné k hlasování o schválení programu VH, který byl přijat jednomyslně. 

3. Schválení Přehledů za rok 2020  

Formou shrnutí představila Lucie Ledecká zprávu o hospodaření asociace. Písemná forma finanční zprávy a Daňové přiznání 2020 byly ponechány přítomným 

členům k nahlédnutí. Pro nepřítomné členy, jsou dokumenty připraveny k nahlédnutí v sídle asociace. 

Bod Schválení Přehledů za rok 2020 schválilo 100 % přítomných. Nikdo se nezdržel hlasování. 

4. Změna Stanov ve smyslu snížení počtu členů Prezidia ze současných 5 na 3 

Lucie Ledecká seznámila přítomné s návrhem změny stanov, kdy by nově Prezidium CZQHA mělo čítat tři osoby. Hlavní důvody pro tuto změnu jsou v zásadě 

dva. Jednak není o působení v Prezidiu CZQHA velký zájem ze strany členské základny a jednak se málokdy dokázalo v minulosti celé Prezidium sejít na 

schůzích. L. Ledecká informovala přítomné o skutečnosti, že v červnu obvolala všechny aktivní členy CZQHA s ohledem na drobnou změnu stanov (zapracování 

zkratky CZQHA do stanov), přičemž na všechny apelovala, že v prosinci bude VH volební, aby se tedy zamysleli, zda by nechtěli kandidovat, případně převzít 

vedení asociace. Výsledkem této snahy je, že kandidaturu do Prezidia zaslali tři kandidáti (viz. níže).  

Prezidium by vždy mělo mít lichý počet členů, bylo tedy navrženo, že by se nově skládalo ze tří lidí, což bylo Valnou hromadou jednomyslně přijato. 

Bod Změna stanov ve smyslu snížení počtu členů Prezidia ze současných 5 na 3 schválilo 100 % přítomných. Nikdo se nezdržel hlasování. 

5. Volby do Prezidia CZQHA 

Lucie Ledecká poděkovala přítomným za dosavadní podporu a představila dvě staronové kandidátky a jednu novou kandidátku do Prezidia. V řádném termínu 

obdržela CZQHA poštou celkem tři kandidatury do Prezidia. Žádné jiné kandidatury nebyly obdrženy během konání VH ani po řádném termínu. 

Všechny tři kandidátky byly na VH přítomny.  

Do prezídia CZQHA kandidovaly: 

Bc. Drahomíra Košvancová – chovatelka koní QH, organizátorka akcí pod hlavičkami AQHA, APHA a ApHC, aktivní jezdkyně a trenérka All Arround disciplín 

Ing., Bc. Lucie Ledecká – organizátorka akcí AQHA, NCHA, NRHA, ERCHA (stávající členka prezídia CZQHA) 

Ing. Martina Malinová, Ph.D. – chovatelka koní QH, aktivní jezdkyně a trenérka dobytkářských disciplín (stávající členka prezídia CZQHA) 

Seznam kandidátů vzali přítomní na vědomí. 

Dámy se jednotlivě představily. L. Ledecká seznámila přítomné s plánem, jakým směrem by se měla asociace nadále ubírat. Do dalšího období by chtěly 

kandidátky společně rozšířit působení asociace zejména do oblasti All Arroundových disciplín tak, jak je tomu v USA, kde AQHA podporuje zejména toto 

sportovní odvětví. Je potřeba se více zaměřit na juniory. D. Košvancová by měla zaštítit zejména odvětví sportu, klinik se zahraničními lektory atd., M. Malinová 

by měla i nadále pokračovat v péči o členy CZQHA a v pomoci s problémovými papírovými záležitostmi u AQHA, zároveň by měla přebrat veškerou členskou 

agendu a L. Ledecké by měla zůstat kompletní agenda spojená s dodáváním podkladů pro mateřskou AQHA, navíc by se ráda věnovala možnostem získávání 

výhod pro členy CZQHA u AQHA apod. 

Předsedající schůze navrhla volební komisi ve složení Jaroslava Roubíčková a Lukáš David. 

Složení volební komise schválilo 100 % přítomných. Nikdo se nezdržel hlasování. 

Podle počtu obdržených platných volebních lístků se z 21 členů VH tajné volby zúčastnilo 21 členů. Nikdo se nezdržel hlasování. 

Výsledek volby do prezídia CZQHA: 

Drahomíra Košvancová 21 hlasů 

Lucie Ledecká  20 hlasů 

Martina Malinová  20 hlasů 

 

Do nového prezídia byly zvoleny Drahomíra Košvancová, Lucie Ledecká a Martina Malinová. Volební komise konstatovala, že volby proběhly v pořádku. 

 

 

 



6. Členství CZQHA ve FEQHA 

Lucie Ledecká vysvětlila přítomným, že z pohledu Prezidia CZQHA nefunguje organizace FEQHA dlouhodobě dobře. Na emailové dotazy nereagují, pravidelně 

nepřednášejí účetní závěrky atd. Naší české asociaci členství ve FEQHA nepřináší vůbec nic. CZQHA nechce toto dále podporovat a Prezidium navrhuje nebýt 

dále členem tím, že nebude na další období uhrazen členský poplatek.  

Ivo Eisenhamer navrhl, aby byl odeslán otevřený dopis jak na vedení FEQHA, tak do AQHA s vysvětlením důvodů pro nesetrvání CZQHA ve FEQHA. 

L. Ledecká zmínila, že u každoročního konání evropského Summitu, který organizuje právě FEQHA, bývá zvykem konání vzdělávacího semináře. Je škoda, že ani 

v tomto případě FEQHA se svými členy nekomunikuje, o jaký typ semináře by byl případně zájem. Za celou dobu setrvání CZQHA ve FEQHA nebyla nikdy naše 

pobočka oslovena s nabídkou možné spolupráce právě např. s organizací evropského Summitu. Naši členové tak nikdy nedostali tu výhodu, že by za EU 

Summitem nemuseli daleko cestovat. Navíc CZQHA bohužel nemá ani ve svém rozpočtu dostatek financí na to, aby na takový Summit (např. do Říma) mohla 

vyslat svoje zástupce.  

VH jednomyslně souhlasí s nepokračováním členství CZQHA ve FEQHA. Bod schválilo 100 % přítomných. Nikdo se nezdržel hlasování. 

7. Zhodnocení průběhu dotačního programu „QSP Funding“ 

Martina Malinová seznámila přítomné s dosavadním průběhem QSP Funding, jehož předmětem bylo připouštění klisen inseminačními dávkami hřebců 

z amerického ranče 6666, které CZQHA pro své členy obdržela v rámci dotace amerického ministerstva zemědělství. V rámci programu QSP Funding bylo do ČR 

importováno několik desítek mražených ID, které měly pokrýt inseminaci 30 klisen. V uplynulých dvou letech se narodilo 19 hříbat a 4 klisny jsou březí. Pokud 

vše dobře dopadne, narodí se celkem 23 hříbat, což značí úspěšnost 77 %. 

VH vzala informace na vědomí. 

8. Plán uvolnění zbylých inseminačních dávek hřebců z dotačního programu „QSP Funding“ 

Martina Malinová informovala o zbylých inseminačních dávkách. Ranch 6666 přislíbil, že je možné zbylé dávky využít k připouštění klisen v ČR za podmínky, že 

bude uhrazena poloviční cena za připouštěcí poplatek, který bude navíc splatný až v případě zabřeznutí klisny! Nabídka je to vskutku velkorysá a CZQHA za ní 

velice děkuje. Od různých hřebců zbyly následující počty inseminačních dávek: 

Bamacat 12 ID 

Bet Hesa Cat 1 ID  

Dandy Cat 12 ID 

Four Six Hancock 10 ID 

Jesses Topaz 1 ID 

Kinenos Moon 2 ID 

Natural Bottom 7 ID 

PG Gunpowder 10 ID 

Rockin W 6 ID 

Royal Fletch 2 ID 

Prezidium ve spolupráci s přítomnými členy na VH rozhodlo o distribuci dávek následovně: 

 Každý zájemce obdrží MAXIMÁLNĚ 2 ID na jednu klisnu. Tím se zamezí neodbornému a nešetrnému nakládání s dávkami, poněvadž na další dávky 

nebude mít majitel klisny žádný právní nárok. 

 Rezervace dávek bude přednostně umožněna aktivním členům, kteří jsou přítomni na VH a projevili tím enormní zájem o tuto jedinečnou možnost. 

 Dávky, které nebudou zamluveny přímo na VH budou následně nabídnuty na webových a FB stránkách CZQHA. 

 Zažádat o ně mohou pouze aktivní členové CZQHA. 

 Za dávky bude zájemci před uvolněním účtováno za jejich uložení ve spermobance v Hradištku, a sice za období od 9. 12. 2021 do vyzvednutí. Jejich 

uložení totiž pravidelně hradí CZQHA. 

VH jednomyslně souhlasí se způsobem rozdělení zbývajících inseminačních dávek. Bod schválilo 100 % přítomných. Nikdo se nezdržel hlasování. 

9. Zhodnocení akcí v roce 2021 

Lucie Ledecká zmínila dvě nejdůležitější akce z roku 2021 

- New Generation Horse Show 

- Virtuální seminář s americkým podkovářem 

V termínu od 29. července do 1. srpna 2021 se konala oblíbená akce New Generation Horse Show (NGHS) pod taktovkou naší nové členky Prezidia Dráži 

Košvancové. Již podruhé byla tato show také AQHA approved. D. Košvancová seznámila krátce přítomné s průběhem této show, přičemž informovala, že letos 

startovalo 17 koní plemene QH, kteří celkem vytvořili 162 startů. Také poděkovala za podporu ze strany CZQHA. 

Martina Malinová poté informovala o přípravách a průběhu virtuálního semináře s americkým podkovářem, který byl na internetu ke shlédnutí na přelomu září a 

října. Dvouhodinový seminář byl opatřen českými titulky. Tato překladatelská služba byla plně hrazena z pokladny CZQHA a vyšla na $1500. Česká asociace také 

uhradila členství v AQHA (povinné pro všechny účastníky semináře) všem podkovářům, kteří o seminář projevili zájem, aby se ho mohli zúčastnit bezplatně. Díky 

tomu byl o tento seminář zdaleka největší zájem. CZQHA následně od účastníků obdržela velice kladné zpětné vazby. 

VH vzala informace na vědomí. 

10. Plán akcí na rok 2022 (vč. Educational Market Place Clinic) 

Lucie Ledecká informovala o tom, že je již ze strany AQHA avizováno, že bude v příštím roce žádoucí konání klinik s osobní účastí lektorů. Doufáme, tedy, že 

covidová doba tomuto plánu bude přát, a že se znovu osobně v ČR budeme moci setkat s nějakým americkým lektorem. Organizace vzdělávacího kurzu v rámci 

Educational Market Place Clininc se ujme dle domluvy Dráža Košvancová se svým týmem. L. Ledecká požádala o co nejrychlejší dodání alespoň rámcového 

tématu pro kurz, abychom stihli podat přihlášku tradičně v prvním kole schvalování přidělování dotací na tyto vzdělávací programy. 

D. Košvancová dále ujistila přítomné, že se i v příštím roce bude konat New Generation Horse Show, rozhodně opět také AQHA approved za podpory CZQHA. 



V případě, že to situace a finanční možnosti dovolí, je v plánu také druhá AQHA show. I tuto show by nově měl organizovat tým pod vedením Dráži Košvancové.  

Martina Malinová dále navrhla, že by bylo dobré, obnovit tradiční prezentaci plemenných hřebců. Tato myšlenka byla velice kvitována všemi přítomnými a bylo 

domluveno, že se tedy M. Malinová a D. Košvancová společně pokusí tuto akci vzkřísit. 

VH jednomyslně souhlasí plánovanými akcemi na rok 2022. Bod schválilo 100 % přítomných. Nikdo se nezdržel hlasování. 

11. Organizační změny v AQHA a jejich dopady na fungování CZQHA 

Lucie Ledecká informovala přítomné o změnách zejména finančních toků v AQHA. Za poslední roky se výrazně změnil systém financování afilací AQHA po 

celém světě. V minulosti byly dotace afilacím přidělovány na základě počtu registrovaných koní QH pro danou zemi a na základě počtu členů, které afilace ve své 

zemi eviduje. Tento systém je minulostí. Dnes je dotace přidělována takto: 25 % z hrubého příjmu z transferů, membershipů a nově registrovaných koní v AQHA. 

Nicméně tato částka je dnes ještě PONÍŽENA o 20 % kvůli dopadům Covidu. Takže namísto $7000 dostala CZQHA $5000. V podstatě byla zrušena podpora na 

fungování afilací jako takových, přičemž je vyvíjen tlak ze strany mateřské AQHA na to, aby afilace byly více samostatné a fungovaly více na obchodní bázi. 

AQHA tlačí na to, aby pobočky měly více aktivních členů, a aby si vytvořily vlastní systém poplatků ke svému fungování.  

VH vzala informace na vědomí. 

12. Různé, diskuze 

Petr Čtrnáctý nadnesl do diskuze téma platnosti členských příspěvků, a sice zda by nebylo lepší, kdyby CZQHA měla členství platné vždy na jeden kalendářní rok. 

V současnosti je totiž členství platné 12 měsíců od uhrazení a málokdo si platnost svého členství hlídá. Asociace tak přichází o členy, kteří členství neuhradí pouze 

z důvodu, že o jeho vypršení neví. Tato otázka byla již v minulosti diskutována a většina přítomných na VH by ji podpořila. Jiří Steinbach upozornil na to, zda by 

nebylo přeci jen vhodnější, držet se stejného systému, jako je v mateřské AQHA. Ivo Eisenhamer namítl, že systém de facto stejný není ani teď, neboť AQHA 

nabízí oproti CZQHA ještě členství tříleté a doživotní. Prezidium se tímto podnětem bude zabývat na začátku ledna 2022. Martina Malinová v mezičase zjistí, jaké 

jsou možnosti např. automatického rozesílání zpráv o končícím členství aktivním členům apod. Podle toho pak učiní Prezidium nějaké kroky. 

Lucie Ledecká ukončila Valnou hromadu ve 21.10 hod. 

 

Zapsala dne 09. 12. 2021: 

Ing. Martina Malinová, Ph.D. 

 

Podepsaní zúčastnění členové končícího prezídia CZQHA: 

Ing. Bc. Lucie Ledecká 

Ing. Martina Malinová, Ph.D. 

Ing. Daniela Bartošová 

 

Podepsaní zúčastnění členové nového prezídia CZQHA: 

Bc. Drahomíra Košvancová 

Ing. Bc. Lucie Ledecká 

Ing. Martina Malinová, Ph.D. 

 

Volební komise:  

Jaroslava Roubíčková 

Lukáš David 

Sčitatel hlasů: 

Jiří Steinbach 

Ověřovatelé zápisu:  

Petr Čtrnáctý 

Ivo Eisenhamer 

 

 

 


